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Abstract (en)
Device for treating hair, including a generator, a tool holder (30) equipped with a gripping handle, and a tool (2, 20), the generator and the tool holder
(30) being arranged in order to provide the tool (2, 20), mounted on the tool holder (30), with at least one supply of steam, the generator and the tool
holder (30) being at a distance from each other and connected by means of a flexible bundle including at least one conduit for supplying vapour to
the tool holder (30); the tool holder (30) supports a vapour discharge channel (54), the wall of which is traversed by vapour distribution orifices (58).
<IMAGE>

Abstract (fr)
Ensemble destiné au travail des cheveux, comportant un générateur, un porte-outil (30) muni d'une poignée de préhension, et un outil (2, 20), le
générateur et le porte-outil (30) étant agencés pour fournir à l'outil (2, 20) monté sur le porte-outil (30) au moins une alimentation en vapeur, le
générateur et le porte-outil (30) étant à distance l'un de l'autre et reliés par un faisceau souple comportant au moins un conduit pour l'alimentation
en vapeur du porte-outil (30) ; le porte-outil (30) supporte un canal de sortie de vapeur (54) dont la paroi est traversée par des orifices (58) de
distribution de vapeur. <IMAGE>
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